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جهانگیری:
نباید به اخبار بی اساس 
درباره قیمت ارز  اتکا کرد

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

از رشت تا اروپا؛ مسیری برای فوق ستاره شدن

پله پله تا توپ طلا...

خطر از بیخ گوش مرد تاریخی منچستر گذشت

حال عمومی فرگوسن خوب است

هفت دلیل برای اینکه چرا
ال کلاسیکو »همیشه« مهم است

علی کریمی با مسئولان سپیدرود 
به توافق نرسید
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رئیس  اوّل  معاون  جهانگیری  اسحاق 
جمهور، صبح یکشنبه )16 اردیبهشت( 
ساماندهی  اقتصادی  ستاد  جلسه  در 
امور ارزی کشور با اشاره به حمایت همه 
دستگاه ها و ارکان نظام از اجرای سیاست 
های جدید ارزی گفت: این سیاست ها 
موجب جلوگیری از خروج سرمایه های 
ملی، مقابله با قاچاق، حمایت از تولید 
مردم  در  اطمینان  ایجاد  نیز  و  داخلی 
پیش  و  ثبات  برای  اقتصادی  فعالان  و 
بینی پذیر کردن اقتصاد کشور می شود 
در خصوص  تردیدی  کمترین  دولت  و 
موفقیت این سیاست ها ندارد و با قدرت 

این سیاست ها را اجرایی خواهد کرد.
به  اشاره  با  جمهور  رییس  اول  معاون 
انتشار اخبار بدون مبنا و بی اساس در 
خصوص خرید و فروش ارز در بازار غیر 
دولت  اینکه  به  توجه  با  گفت:  رسمی، 
می کند  تأمین  را  ارزی  واقعی  نیازهای 
و اگر کسی برای واردات کالا نیاز به ارز 
داشته باشد می تواند با مراجعه به نظام 
به  ارز  )نیما(  ارزی  معاملات  یکپارچه 

قیمت مصوب 4200 تومان دریافت کند، 
منطقی نیست که کسی برای واردات کالا 

از بازار سیاه ارز تهیه کند.
وی افزود: متأسفانه این اخبار نادرست که 
منبع آن مبهم و نامشخص است توسط 
اما وقتی  برخی رسانه ها تیتر می شود 
پرسیده می شود این میزان ارز کجا و با 
چه منظوری خرید و فروش شده است، 
اینطور  آنها  به  کسانی  می دهند؛  پاسخ 
گفته اند که البته نباید به این اطلاعات 

غیر صحیح اتکا کرد.
جهانگیری با تأکید بر اینکه دستور کار 
اصلی کلیه دستگاه های کشور کمک به 
اجرای درست سیاست های جدید ارزی 
وزارت جهاد کشاورزی،  از  است،  کشور 
وزارت صنعت، معدن و تجارت و بانک 
روزانه  صورت  به  تا  خواست  مرکزی 
تحولات  آخرین  جریان  در  را  مردم 
اساسی  کالاهای  واردات  میزان  و  ارزی 
ایجاد شرایط  از  تا  قرار دهند  به کشور 
برای فضاسازی و افزایش اخبار نادرست 
که موجب تشویش و نگرانی در جامعه 

می شود جلوگیری شود.
معاون اول رییس جمهور در این جلسه 
که با هدف بررسی موانع پیش روی انتقال 
ارز حاصل از صادرات به اقتصاد کشور و 
چگونگی ثبت سفارش برای واردات برگزار 
شد، گفت: تغییر ساز و کارها همواره به 
با  اجرایی  و  اطلاعاتی  روانی،  لحاظ 
مقاومت و مشکلاتی روبرو بوده است اما 
با همت و تلاش همه دستگاه ها و مردم 
از این مرحله به نفع اقتصاد و منافع ملی 

کشور با موفقیت عبور خواهیم کرد.
وی با تأکید بر اینکه موضوع مدیریت بازار 
ارز کشور و تأمین نیازهای واقعی مردم 
به ارز موضوع اصلی دولت است، اظهار 
با  ارز  به  کشور  جاری  نیازهای  داشت: 
بازگشت ارز ناشی از صادرات به چرخه 
اقتصاد مرتفع خواهد شد و در این زمینه 
برنامه ریزی شده است تا همانند سال 
گذشته حداقل ماهانه 3 میلیارد دلار ارز 
به چرخه  نفتی  از صادرات غیر  حاصل 

اقتصاد کشور بازگردد.
معاون اول رییس جمهور ادامه داد: : دولت 

به اندازه کافی ابزار لازم برای بازگرداندن 
ارز حاصل از صادرات به کشور را دارد و 
با هماهنگی همه صادر کنندگان در صدد 
است علاوه بر شفاف سازی مبادلات ارزی 
و پولی، اقتصاد کشور را در برابر تکانه های 

خارجی مقاوم سازی کند
اعتباری  منابع  اختصاص  با  افزود:  وی 
قیمت  به  ارز  خرید  برای  لازم  ریالی  و 
رسمی از صادر کنندگان کالا توسط بانک 
مرکزی، روند واریز ارز ناشی از صادرات 
غیر نفتی به اقتصاد کشور تسریع خواهد 

شد.
جهانگیری همچنین شناسایی نیازهای 
واقعی مردم به ارز توسط بانک مرکزی را 
ضروری خواند و با اشاره به مسایل عنوان 
شده درباره نیاز ارزی و ریالی مردم و غرفه 
داران داخلی و خارجی در ایام برگزاری 
نمایشگاه بین المللی کتاب تهران، گفت: 
دولت در این زمینه پیش بینی های لازم 
را انجام داده و با توجه به جایگاه و اهمیت 
اصحاب فرهنگ و ترویج فرهنگ کتاب و 
کتاب خوانی تدابیر لازم را اندیشیده است 

و ارز مورد نیاز این بخش با تائید وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی به قیمت مصوب 

اختصاص می یابد.
این  در  نیز  مرکزی  بانک  کل  رییس 
و  میلیارد  فروش 2  به  اشاره  با  جلسه 
700 میلیون دلار به قیمت مصوب برای 
واردات کالاهای اساسی و اختصاص 100 
دانشجویی  مسافری،  ارز  یورو  میلیون 
از زمان اجرای سیاست های  و درمانی 
جدید ارزی، از هماهنگی با بانک شهر 
و صرافی این بانک بعنوان متولی تامین 
ارزی و ریالی نمایشگاه کتاب خبر داد و 
گفت: خوشبختانه هر روز شاهد استقبال 
بیشتر صادر کنندگان و وارد کنندگان از 

سامانه نیما هستیم.
وزیر جهاد کشاورزی هم با اشاره به میزان 
واردات کنجاله، دانه های روغنی و سایر 
اقلام مورد نیاز صنعت دام و طیور کشور 
گفت: خوشبختانه در حال حاضر نگرانی 
از بابت تامین نیازهای کشور به این اقلام 
زمینه  این  در  کمبودی  و  ندارد  وجود 

ایجاد نخواهد شد.
نماینده وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
رییس سازمان توسعه تجارت نیز در این 
جلسه گفت: از زمان اجرای سیاست های 
جدید ارزی تا کنون بیش از 4.5 میلیارد 
دلار ثبت سفارش واردات کالا به کشور 

شده است./ پانا

آغاز  از  گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
اجرای طرح رجیستری تلفنهای همراه در سطح 
کشور تاکنون دو هزار میلیارد ریال درآمد از این 

محل به دست آمده است.
محمد جواد آذری جهرمی که عصر یکشنبه در 
نشست شورای اداری شهرستان جوین افزود: تمام 
تلاشمان در اجرای طرح رجیستری این است که 
مردم به عنوان مصرف کنندگان نهایی دچار چالش 

نشوند.
دیگر  از  را  داخلی  رسانهای  پیام  همچنین  وی 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  های  برنامه 
ذکر و بیان کرد: برای تقویت این پیام رسانها باید 
مصوبات شورای عالی فضای مجازی به درستی اجرا 

و همچنین بخشهای دولت الکترونیک تقویت شوند.
به  ادامه  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
پایان  تا  کرد:  بیان  و  اشاره  نیز  جوین  مشکلات 
امسال مشکلات ارتباطی روستاهای این شهرستان 
برطرف و دسترسی به خدمات پست بانک روستاها 

امکانپذیر می شود.
وی ادامه داد: راههای مواصلاتی و جاده های جوین 
هم یکی از مهمترین مشکلات است که با توجه به 
افتتاح کارخانه فولاد و صنایع دیگر بازساری آنها یک 

ضرورت است.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای 
اسلامی نیز در این نشست گفت: آنتن دهی تلفن 
در برخی از روستاهای جوین کیفیت مطلوب را 

ندارد و ایجاد چند سایت بی.تی.اس ضروری است.
رمضانعلی سبحانی فر افزود: با اجرای زیرساختهای 
مناسب به زودی در هر یک از روستاهای بالای 
نصب  خودپرداز  دستگاههای  جمعیت  نفر  هزار 

می شود.
وی همچنین به چهار مسیره شدن جاده جوین به 
سبزوار اشاره و بیان کرد: با توجه به صنعتی بودن 
این مسیر اجرای طرح لازمه این منطقه است که 

نیاز به 30 میلیارد ریال اعتبار دارد.
وزیر  معاون  گفته  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
از  الکترونیکی که  ارتباطات و فناوری هر کالای 
سامانه  در  ثبت  امکان  دیگر  شود  خارج  گمرک 
همتا برای فعال شدن در شبکه مخابراتی را نخواهد 

داشت. در اجرای طرح رجیستری یک پیشنهاد این 
بود کالایی که وارد می شود امکان ثبت در سامانه 
همتا رجیستری را داشته باشد که بررسی ها نشان 
داد این امکان ممکن است باعث سواستفاده هایی 
شود و برای مثال قاچاقچی کالا را به صورت قاچاق 
وارد کند و رجیستر کردن آن را به عهده خریدار 
بسپارد تا خریدار پیگیر اقدامات ثبت گوشی در 
سامانه همتا رجیستری شود بنابراین همچنان که 
طبق قانون گمرکات کالایی که از گمرک خارج 
شود امکان ثبت ندارد در طرح رجیستری نیز اگر 
واردکننده یا مسافر بدون ثبت کالا را از گمرک 
خارج کند دیگر امکان ثبت در سامانه همتا برایش 

میسر نخواهد بود.

جهانگیری:

نباید به اخبار بی اساس درباره قیمت ارز  اتکا کرد

رییس اتاق بازرگانی استان  البرز از مشارکت فعال 
بخش خصوصی در ریشه یابی مشکل کمبود آب 
و دستیابی به راهکارهای اصولی برای حل آن خبر 

داد.
رحیم بنامولایی روز یکشنبه )16 اردیبهشت( در 
گفت و گو با ایرنا، گفت: دراین زمینه جلسه کمیته 
راهبردی استانی با محوریت نحوه مشارکت بخش 
خصوصی در طرح های آبی در اتاق بازرگانی ایران 

تشکیل شده است.
وی با اشاره به تاکید استاندار البرز بر لزوم برنامه 
اتاق  گفت:  آب  کمبود  مشکل  رفع  برای  ریزی 
بازرگانی پیگیری های لازم را انجام داده و این مهم 

را تا حصول نتیجه دنبال خواهد کرد.

سازمان  ریاست  به  کارگروهی  گفت:  بنامولایی 
و  متولی  مرتبط  های  دستگاه  بودجه،  و  برنامه 
دبیری اتاق بازرگانی استان باهدف تهیه و تدوین 
نظام نامه عملیاتی رفع مشکلات ناشی از کمبود 
آب با مشارکت فعال بخش خصوصی تشکیل شده 

است. 
این کارگروه  با تشکیل جلسات  وی اظهار کرد: 
با  ها  کاری  موازی  از  آب  بحث  در  است  امید 
قاطعیت پیشگیری شود تا بتوانیم با هماهنگی 
سازمان برنامه بودجه و اتاق بازرگانی استان حرکت 
تاثیرگذاری در سازماندهی و رفع مشکلات ناشی از 

کم آبی داشته باشیم. 
بنامولایی در ادامه به ماده 5 قانون بهبود مستمر 

محیط کسب کار اشاره و تصریح کرد: این ماده، 
وظیفه ساماندهی و یکپارچه سازی تشکل ها را بر 

دوش اتاق بازرگانی گذاشته است. 
وی با اشاره به نگاه حمایتی اتاق البرز از تشکل 
ها ادامه داد: بستر و فضا برای حضور تشکل های 
بخش خصوصی در این اتاق فراهم بوده که این 
مهم فرصت را برای بهبود فضای اقتصادی استان 

فراهم کرده است.
وی به مفاد دوم و سوم قانون بهبود مستمر محیط 
کسب و کار اشاره نمود و گفت: بر اساس ماده 2 
قانون بهبود مستمر کسب و کار دولت مکلف است 
در روند اصلاح و تدوین مقرات و آیین نامه ها، 
نظرات کتبی تشکل ها را دریافت و در صورت لزوم 

آنها را در جلسات تصمیم گیری دعوت کند.
وی اظهار کرد: بر اساس ماده 3 قانون بهبود مستمر 
محیط کسب و کار دستگاه های اجرایی مکلفند 
ها  بخشنامه  و  مقررات  اصلاح  یا  تدوین  هنگام 
نظرات تشکل های اقتصادی ذیربط را استعلام و 

مورد توجه قرار دهند
بهبود مستمر  قانون  وی اجرای مواد )2( و )3( 
محیط کسب و کار را بیانگر عزم دولت بر استفاده 
از نظرات تشکل های خصوصی در تصمیم سازی 

ها دانست.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز:

بخش خصوصی البرز برای کنترل مشکل کم آبی وارد عرصه می شود

وزیر ارتباطات: طرح رجیستری دو هزار میلیارد ریال درآمد داشت

های  شهرک  شرکت  مدیرعامل 
میزبانی  که  گفت  البرز  صنعتی 
همایش بین المللی نظام پیمانکاری 
و  متخصصان  حضور  با  که  فرعی 
به  ملی  و  المللی  بین  کارشناسان 

البرز واگذار شد.
این  داشت:  بیان  شاهمرادی  جهانگیر 
همایش بین المللی روز چهارشنبه هفته 
با  برگزار می شود که  جاری در کرج 
برپایی نمایشگاه بین المللی نفت، گاز و 

پتروشیمی تهران تقارن دارد.
پیمانکاری  نظام  داشت:  بیان  وی 
فرعی یک روش مدرن برای واحدهای 
صنعتی است که در اصل همکاری بین 
مکمل  و  بزرگ  و  کوچک  واحدهای 

تولیدی است.
نفت،  درحوزه  کرد:  اضافه  شاهمرادی 
در  ریلی  قطعات  و  پتروشیمی  گاز، 
صنعتی  واحد  حدود 40  البرز  استان 
فعال هستند که به همین منظور البرز 
به عنوان دبیرخانه مرکزی قطعات ریلی 
و صنایع نفت و گاز پتروشیمی معرفی 

شده است.
پیمانکاری  فرعی  نظام  داد:  ادامه  وی 
و  کرده  تر  آسان  را  مالی  ارتباطات 
موجب فعال شدن واحدهای کوچک 

می شود.
پیدا  هدف  با  البرز  گفت:  شاهمرادی 
کردن بازارهای مطمئن برای فعالان این 
بخش، برقراری ارتباطات بیشتر، توسعه 

مفقوده  های  حلقه  شناسایی  بازارها، 
و شناسایی واحدهای جدید در بخش 
نفت، گاز، پتروشیمی و قطعات ریلی 
در نمایشگاه بین المللی تهران شرکت 

می کند.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
ارتباط  سازی  تسهیل  افزود:  البرز 
از  بزرگ  و  واحدهای صنعتی کوچک 
دیگر اهداف برگزاری و شرکت استان 

البرز در این نمایشگاه است.
استان البرز 3 هزارو500 واحد تولیدی و 

صنعتی کوچک وبزرگ دارد.
و  گاز  نفت،  المللی  بین  نمایشگاه 
پتروشیمی از دیروز به مدت 4روز در 

تهران برگزار شده است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی البرز:

میزبانی همایش بین المللی نظام پیمانکاری فرعی به البرز واگذار شد

معاون برنامه ریزی و هماهنگی معاونت 
امور زنان و خانواده از برگزاری نمایشگاه 
لباس اقوام ایرانی به منظور حمایت از 

کالای ایرانی خبر داد.
اطهره نژادی با بیان اینکه این نمایشگاه 
قرار است با حمایت استانداری البرز و 
از 23  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
تا 25 اردیبهشت ماه در شهر کرج برپا 
شود، افزود: معاونت امور زنان و خانواده 
این  برگزاری  در  جمهوری  ریاست 

نمایشگاه نقش ویژه دارد.
لباس  نمایشگاه  این  داد: در  ادامه  وی 
ایرانی مختلف در کشور به  اقوام  های 
نمایش گذاشته می شود و در واقع به 
نوعی معرفی بیشتر این اقوام و لباس 
برگزاری  اهداف  از  آنان  سنتی  های 

نمایشگاه است.

نژادی تاکید کرد: برگزاری این نمایشگاه 
گامی برای فراهم کردن زمینه استفاده 
از لباس اقوام ایرانی به واسطه رنگ های 
شادی است که در این مدل لباس ها 

استفاده می شود.
معاون برنامه ریزی و هماهنگی معاونت 
امور زنان و خانواده ریاست جمهوری با 
اغلب  نمایشگاه  این  در  اینکه  بیان 
مسئولان امور زنان و خانواده دستگاه 
های اجرایی و استانداری ها همکاری 
بتوانیم  امیدواریم  کرد:  اضافه  دارند، 
از  بخشی  نمایشگاه  این  برگزاری  با 
فرهنگ اقوام ایرانی را به جهان معرفی 

کنیم.
این  برگزاری  کرد:  خاطرنشان  وی 
نامگذاری  براساس  واقع  در  نمایشگاه 
از  حمایت  سال  نام  به   ۹7 سال 

بتوان  تا  است  ایرانی  کالای  و  تولید 
تولیدکنندگان را در بخش های مختلف 
حمایت کرد و گامی اساسی برای رونق 

فعالیت آنان برداشت.
نژادی گفت: البته در این نمایشگاه به طور 
یقین نقش زنان در ترویج بیشتر استفاده 
از لباس اقوام ایرانی پررنگ تر است و این 
موضوع را نیز به صورت واضح در چند 
روز برگزاری نمایشگاه شاهد خواهیم شد.

هماهنگی  و  ریزی  برنامه  معاون 
ریاست  خانواده  و  زنان  امور  معاونت 
جمهوری اضافه کرد: در این نمایشگاه 
اقوام  لباس  رسانی  بروز  با  تا  آنیم  بر 
و استفاده از المانهای سنتی و قومی، 
جامعه  در  استفاده  برای  را  لباسها 
امروزی بازطراحی کنیم تا کاربردی و 

قابل استفاده باشد./ مهر

معاونت امور زنان و خانواده اعلام کرد؛

برپایی نمایشگاه لباس اقوام ایرانی به منظور حمایت از کالای ایرانی

رئیس پلیس فتا فرماندهی انتظامی البرز خبر داد؛
هکر 19 ساله البرزی تحت تعقیب 

پلیس  اینترپل
هکر 1۹ ساله البرزی که در یکی از کشورهای اروپایی اقدام به 
هک اطلاعات هموطنان می کرد، تحت تعقیب پلیس اینترپل 

قرار گرفت.
به گزارش دنیای هوادار، سرهنگ محمد اقبالی رییس پلیس 
فتا فرماندهی انتظامی البرزگفت: فعالیت این فرد با ردیابی های 
مختلف تخصصی پیگیری و مشخص شد که به صورت گسترده 

در کل کشور اقدام به هک کردن اطلاعات هموطنان می کرد.
وی اضافه کرد: مستندات جرائم این فرد به مراجع قضایی ارجاع و 
تحت تعقیب پلیس اینترپل قرارگرفته است. اقبالی افزود: تاکنون 
این هکر مبالغ هنگفتی برداشت غیرمجاز در کشور انجام داده است.

رییس پلیس فتا البرز از شهروندان خواست مراقب اطلاعات بانکی 
خود باشند.

رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی البرز در بخش دیگری از 
سخنان خود از اعضای باند کلاهبرداری ربات همسریابی در این 

استان خبر داد.
اقبالی افرود: این افراد با ایجاد یک صفحه جعلی اقدام به جذب 
آنها کلاهبرداری  از  مبالغ مختلف،  دریافت  با  و  کاربران کرده 

کرده اند.
وی خاطرنشان کرد: با اقدام به موقع پلیس فتا البرز 4 متهم 
شناسایی و تاکنون به 500 میلیون ریال کلاهبرداری اعتراف 
کرده اند. تاکنون 35 مالباخته شناسایی و متهمان نیز در بازداشت 

بسر می برند.

دادستان عمومی و انقلاب کرج خبر داد:
اشد مجازات برای پدر کودک آزار

به گزارش دنیای هوادار، پس از انتشار تصاویر آزار دختر بچه 
معلول کرجی توسط پدرش، رسیدگی به این پرونده در شعبه 22 

دادسرای جنایی کرج در دستور کار قرار گرفت.
پس از گذشت 24 ساعت از انتشار این تصاویر، پدر این کودک 

دستگیر و با دستور دادستان روانه زندان می شود.
شاکرمي در خصوص این حادثه گفت: اختلاف پدر و مادر این 
کودک، باعث شد تا پدر با آسیب رساندن به این کودک معلول، در 

پی بازگشت همسر خود باشد.
انجام  بررسی های  با  انقلاب کرج گفت:  و  دادستان عمومی 
با قمه و طناب مورد آسیب  این کودک  شده، مشخص شد 
جسمی قرار گرفته است که بلافاصله با هماهنگی بهزیستی، 

راهی بیمارستان شد.

رئیس هیات مدیره و مدیر عامل شرکت خدمات 
هوایی و منطقه ویژه اقتصادی:

مسافربری شدن فرودگاه پیام نیازمند 
حمایت مسئولان است

رئیس هیات مدیره و مدیر عامل شرکت خدمات هوایی و منطقه 
حمایت  نیازمند  پیام  شدن  مسافربری  گفت:  اقتصادی  ویژه 
مسئولان است که با این اقدام می توان شاهد رونق و توسعه 

سرمایه گذاری در منطقه و استان خواهیم بود
سعید زرندی در آئین تودیع و معارفه مدیر کل گمرک استان 
البرز با اشاره به ظرفیت های منطقه ویژه اقتصادی پیام اظهار 
داشت: یکی از خواسته های مردم این استان، تبدیل فرودگاه پیام 
به مسافربری است که در این خصوص تا کنون اقدامات خوبی 
صورت گرفته و برای تحقق هر چه بیشتر آن نیازمند حمایت و 

کمک مسئولان هستیم.
وی اضافه کرد: رشد قابل ملاحظه ای در میزان صادرات از طریق 
گمرک استان در سال گذشته داشته ایم و در سال گذشته 71 

سرمایه گذاری مستقر در منطقه ایجاد که بی نظیر بوده است.
زرندی گفت: البته تفاوت سرمایه گذاری در منطقه ویژه اقتصادی 
پیام این است که دیگر هر صنعتی در این منطقه ایجاد نمی شود 

و ما به دنبال استقرار صنایع هایتک در پیام هستیم.
وی ادامه داد: حوزه کارگو نیز پس از 3 سال تعطیلی به دلیل 
قیمت سوخت از سال گذشته در این منطقه فعال و 50 پرواز باری 

انجام و برنامه ریزی ها به سمت توسعه این حوزه است.
وی با اشاره به انجام 34 هزار پرواز آموزشی در سال گذشته در 
پیام خاطر نشان کرد: جهت گیری منطقه ویژه اقتصادی پیام ، بر 
مبنای طرح جامع سال ۹7 این است که بتوانیم گام های آغازین 
شهر ICT را انجام دهیم که به همین منظور مدل های مختلف 

طراحی و امسال گام اول اجرای این طرح برداشته می شود.
زرندی گفت: البرز استانی است که به لحاظ صنعتی در کشور 
حرف های زیادی برای گفتن دارد با این وجود شاهدیم که تعداد 
بسیاری از بارهای ما از طریق دیگر گمرک های کشور مدیریت 
می شوند که این ناشی از ضعف اطلاع رسانی در خصوص ظرفیت 

های منطقه ویزه اقتصادی پیام و گمرک استان است.
وی ادامه داد: یکی دیگر از اهداف در منطقه ویژه اقتصادی پیام 
این است که نگاه جدیدی به گمرک داشته باشیم و برای تحقق 
این مهم دقت، سلامت و سرعت در کار باید هر چه بیشتر لحاط 

شود.
در ادامه این مراسم از زحمات علی اصغر بناساز سرپرست گمرک 
البرز تقدیر و صادق کریمی به عنوان مدیر کل جدید گمرک 

استان البرز معارفه شد.

خبر

خبر

در  سرمایه گذاری  مشاوره  »مرکز  نخستین 
بورس« با حضور رئیس سازمان بورس و اوراق 
اقتصادی،  فعال  تبریزی  عبده  حسین  بهادار، 
رئیس هیئت مدیره کارگزاری مفید و جمعی از 

کارشناسان اقتصادی افتتاح شد.

خیرخواه، مدیر توسعه بازار کارگزاری مفید نیز 
معرفی  با  از سال 13۸۹  ما  اینکه  به  اشاره  با 
معاملات آنلاین دسترسی عموم مردم به بازار 
تا  داریم  فراهم کردیم، گفت: قصد  را  سرمایه 
توسط این مراکز مشاوره سطح آگاهی عمومی را 

بالا ببریم و نگرش های اشتباه را هم اصلاح کنیم.
همچنین رئیس سازمان بورس گفت: کارگزاران 
چون مفید می توانند با معرفی این ابزارها، در 
بخش تولید گام بردارند و منجر به تحقق شعار 

سال شوند.

نخستین مرکز مشاوره سرمایه گذاری در بورس راه اندازی شد
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ورزش
آلکس  سر  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
افسانه ای شیاطین  فرگوسن، سرمربی 
سرخ شب گذشته دچار خونریزی مغزی 
شد و در بیمارستان مورد جراحی قرار 
گرفت دنیای فوتبال را به شک فرو برد. 

حال عمومی او پس از جراحی مطلوب 
از  پزشکان  رضایت  است.  گزارش شده 
وضعیت عمومی فرگوسن خبری است 
که فعلا مخابره شده است. بر این اساس 
تیم جراح او اعلام کرده مشکل حادی 

فرگی را تهدید نمی کند، با این حال او 
مراقبت های  بعدی تحت  اطلاع  تا  باید 
ویژه و تحت نظر باشد. گفتنی است که 
این اتفاق واکنش های زیادی را در پی 

داشته است.

خطر از بیخ گوش مرد تاریخی منچستر گذشت

هفت دلیل برای اینکه چرا
ال کلاسیکو »همیشه« مهم است

در   هم   270 شماره  کلاسیکوی  ال 
راه است. بارسا که قهرمان شده است. 
تمرکز رئال مادرید هم بر روی فینال 
لیورپول  با  تقابل  و  چمپیونزلیگ 
این دیدار یک »ال  باشد  است. هرچه 
هر  در  رود؛  می  شمار  به  کلاسیکو« 
شرایطی نمی توان از اهمیت و جذابیت 
به هفت  به همین منظور  آن کاست؛ 
دلیلی پرداختیم که چرا یک ال کلاسیکو می تواند همیشه مهم باشد: 

1- می توانند برتری خود را به حریف دیکته کنند!
پرونده لالیگا با قهرمانی بارسلونا بسته شده است. با این حال، رئال 
مادرید می خواهد نشان دهد که لزوما چیزی که جدول نشان 
می دهد درست نیست و آنها در حال حاضر بهترین تیم جهان 
هستند. اختلاف 15 امتیازی بارسا، انگیزه بیشتری برای به رخ 
کشیدن قدرت رئالی هاست. آن طرف بارسا هم دوست ندارد که 

با باخت در ال کلاسیکو قهرمانی را جشن بگیرد!
2- هیچ وقت برای انتقام دیر نیست!

با شکست 3-0 در در دیدار رفت سانتیاگو برنابئو مقابل بارسا، 
کریسمس برای رئالی ها به جهنم تبدیل شد. شاید حالا وقت 

خوبی برای انتقام باشد
3- می تواند به تیم برای دیدار در کیف روحیه بدهد

بی شک پیروزی در این دیدار روحیه فوق العاده ای به هر یک از 
دو تیم می دهد. بارسایی ها فصل را رویایی به اتمام می رسانند و 

رئالی ها با قدرت آماده نبرد با لیورپول در کیف می شوند.
4- آنها باید به رقابت کردن ادامه دهند

دیدار فینال چمپیونزلیگ 26 ماه می است که حدود 20 روز با 
آن فاصله داریم و رئال در این مدت باید رقابتی باقی بماند. قطعا 
رئالی ها نمی خواهند در این مدت آرامش داشته باشند و دیدار در 

نوکمپ از این حیث کمک خواهد کرد.
5- رقابت رونالدو و مسی برای گلزنی

از نخستین ال کلاسیکوی رو در رویشان رقابت شدیدی گلزنی 
در این مسابقه را داشته اند. فعلا مسی رکورددار است و رونالدو 
نشان داده است که همیشه عطش بالایی برای فتح رکوردها دارد. 

6- رکورد بارسلونا؛ زمانی برای جاودانگی؟
هیچ چیز شیرین تر از این نیست که رئال مادرید فرصت ثبت 

رکوردی تاریخی قهرمانی بدون شکست را از بارسا بگیرد. 
7- چالش متوقف کردن مسی و رونالدو

این بازی خیلی جذاب خواهد شد زیرا رئالی ها برنامه ای برای 
توقف مسی و در سوی دیگر بارسایی ها پلنی برای توقف رونالدو 
خواهند داشت. این دو بارها و بارها نشان داده اند که حتی در این 

دیدار بزرگ هم مهار نشدنی اند.

یادداشت

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

همیشه همه چیز را زمان ثابت می کند عشق یا تعصب یا تبریک به افتخار فوتبال ایراناسماعیل عزیز چشمانم در برابر چشمانت نابیناستتلاش برای رسیدن به رویا ها
هر چیز دیگری...

به همراه دوستان ...

علاقه مندی یحیی توره به ماندن در لیگ برتر انگلیس
از  جاری  فصل  پایان  در  بارسلونا  و  موناکو  پیشین  هافبک   ،MEN گزارش به 

منچسترسیتی جدا می شود. حالا مشخص شده است که با توجه به راحتی خانواده 
توره در شمال غرب انگلیس، و پیشنهادات احتمالی تیم های انگلیسی این بازیکن قصد 

انتقال به کشور دیگری را ندارد و احتمالا در لیگ برتر ماندنی می شود.

سقوط هلاس ورونا به سری بی قطعی شد
با شکست 4-1 هلاس ورونا برابر میلان، سقوط هلاس ورونا به سری بی قطعی شد. 

آن ها که با 36 بازی، 25 امتیاز دارند، هیچ شانسی برای رسیدن به رده هفدهم جدول 
ندارند زیرا اسپال 32 امتیاز دارد و هلاس ورونا حتی در صورت پیروزی در دو بازی 

بعدی خود 31 امتیازی خواهد شد.

فوزی غلام پس از 6 ماه در ترکیب ناپولی 
فوزی غلام از باخت 4-2 مقابل سیتی دیگر در میادین حاضر نشده است. او به دلیل 

تعجیل در بازگشت، دوباره دچار آسیب دیدگی از همان ناحیه زانو شد تا بازگشتش به 
تاخیر بیفتد. با این حال پس از 6 ماه، این مدافع الجزایری می تواند ناپولی را در بازی 

با تورینو همراهی کند.

توافق ساویچ با منچستریونایتد تکذیب شد
امروز رسانه های نه چندان معتبر انگلیسی از جمله سان و اکسپرس مدعی شدند 

که منچستریونایتد برای خرید ۸0 میلیون پوندی میلینکوویچ ساویچ با لاتزیو به توافق 
رسیده است اما ماتیا کژمان، مهاجم سابق اتلتیکو مادرید و چلسی که اکنون مدیربرنامه 

های میلینکوویچ ساویچ است طی مصاحبه ای به کل آن را تکذیب کرد.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

اخبار

دیگه چه خبر؟

هاینکس: حذف از لیگ قهرمانان
آزار دهنده است

شاگردان هاینکس موفق شدند کلن را با نتیجه 3-1 شکست دهند 
و حالا باید به مصاف آینتراخت فرانکفورت در فینال جام حذفی 

بروند. 
یوپ هاینکس، سرمربی بایرن مونیخ در مصاحبه ای بعد از بازی 
با کلن گفت: در نیمه دوم همان فوتبالی را بازی کردیم که می 
خواستیم. هدف ما کسب دو گانه است پس مهم است که تا پایان 
فصل با تمرکز بازی کنیم. بعد از حذف از لیگ قهرمانان اروپا، تیم 

حالت معمولی ای را پیدا کرده است. 
با این حال حذف از لیگ قهرمانان اروپا هنوز هم آزار دهنده است. 
برایم مهم بود که بازی برابر کلن را با پیروزی پشت سر بگذاریم در 
غیر این صورت دوباره تیم آشفته می شد. هدف بزرگی داریم و آن 

هم قهرمانی در جام حذفی آلمان است.

تودور: از اینتر ترسی نداریم؛ 
مجبوریم مقابل آنها نتیجه بگیریم

ایگور تودور، دو هفته پیش به جای ماسیمو اودو، سکان هدایت 
اودینزه را در دست گرفت. . مدافع سابق یوونتوس و سرمربی 
فعلی اودینزه، آزمون سخت و سرنوشت سازی مقابل اینتر در 
پیش دارد.تودور گفت: به بهترین شکل ممکن برای این بازی 
آماده شده ایم. اینتر تیمی مملو از قهرمانان است اما از آنها ترسی 
نداریم. می خواهیم بازی خودمان را انجام بدهیم و خوشحالیم 
که در خانه به مصاف آنها می رویم. اودینزه برای مدتی طولانی 
به شکست عادت کرده ولی دیگر فرصتی برای تجربه اندوزی 
نیست. زمانی باقی نمانده و باید در عمل ثابت کنیم که می 
بازی آینده، چاره ای جز کسب  خواهیم تغییر کنیم. در سه 
پیروزی نداریم بنابراین در مقابل اینتر نیز برای کسب نتیجه به 

میدان می رویم.

والورده: تونل زدن یا نزدن رئال 
مادرید اهمیتی ندارد

ارنستو والورده، سرمربی بارسلونا در کنفرانس مطبوعاتی پیش از 
ال کلاسیکو شرکت و والورده گفت: ال کلاسیکو تحت هر شرایطی 
ال کلاسیکو است. خوش بختانه ما قهرمانی مان در لالیگا را قطعی 
کرده ایم و حساسیتی به لحاظ رده بندی نداریم اما هنوز هم 
انگیزه هایی هست. فردا می خواهیم به خاطر رقابت موجود میان 
دو تیم و اهمیتی که بازی برای هواداران دارد، برنده شویم. همین 
شرایط برای رئال هم صادق است. امیدوارم بازی خوبی ببینیم. 
تونل افتخار؟ به اندازه کافی درباره این موضوع حرف زده شده. 
هر چه بیشتر درباره اش صحبت شود، اهمیتش کمتر می شود. 
تونل زدن یا نزدن آنها اهمیتی برای ما ندارد. تمام. این اقدام را 
بی احترامی نمی دانیم. بازی فردا حساسیت همیشگی را ندارد و 

دلیلش هم این است که ما قهرمان شده ایم. 

»خیلی وقت پیش ها اینجا، خیلی خوش بودم. با همسایه هامون بازی می کردم. همیشه 
برام لذت بخش بود. من از این فوتبال رشد کردم؛ به نظرم اکثر فوتبالیست های ایرانی 
کارشان را از همین کوچه و خیابان شروع می کنن. این همیشه چیز جالبیه. اینجا محله 
و خونه منه. من در یک خانواده ثروتمند به دنیا نیامدم.« این ها سخنانی از شروع حرفه 
ای بازیکنی است که نخستین قرارداد رسمی اش را در 17 سالگی با »داماش تهران« امضا 
کرد؛ پس از دو سال به عضویت »داماش گیلان« درآمد. سال 92، سال پرواز و پیشرفت 
به »نایمخن« هلند پیوست. حال، سومین فصل  بود. سالی که  ایرانی  چشمگیر پسر 

درخشان حضورش در »ای زد آلکمار« را سپری می کند. او »علیرضا جهانبخش« است.

در  حضور  دقیقه   2۸40 بازی،   33
زمین مسابقه، 21 گل، 12 پاس گل، 
میانگین  صحیح،  پاس  درصد   74
هر  در   10 از   ۸.20 نمره  کسب 
مسابقه، 14 بار بهترین بازیکن میدان 
و میانگین هر 135 دقیقه یک گل. این 
ها آمار و ارقام خیره کننده پسری است 
که پنجم خردادماه ۹2، برای انتقال به 
اروپا و پوشیدن پیراهن نایمخن هلند، 
با این باشگاه وارد مذاکره شد و پس از تست پزشکی موفق و اخذ 
ویزا و مجوز کار، سرانجام 11 خرداد ۹2 با قراردادی سه ساله 
رسما به این باشگاه پیوست. او اولین گل خود را در پیروزی 0-۸ 
تیمش مقابل تیم »هارکماس بویز« در رقابت های جام حذفی 
فوتبال هلند به ثمر رساند. اولین نمایش خیره کننده »علیرضا« 
مقابل تیم فعلی اش، »ای زد آلکمار« بود که در این دیدار 2 گل 
از 3 گل تیم اش را به ثمر رساند و مقدمات پیروزی مهم 2-3 
تیم اش را فراهم کرد. در پایان فصل هم عنوان فردی »دومین 

استعداد برتر« فصل را کسب کرد. 
پیشرفت سریع و به موقع جهانبخش، فصل بعد او را به عنوان 
»برترین بازیکن دسته اول لیگ هلند« و جایزه »گاو طلایی« 
رساند؛ پیش از او، »کیسوکه هوندا« از ژاپن تنها خارجی دست 
یافته به این عنوان بود. او در تاریخ 3 آگوست 2015 با قراردادی 
پنج ساله به »ای زد آلکمار« پیوست. هفته های بیست و یکم 
و بیست و دوم در تیم منتخب لیگ هلند قرار گرفت. همچنین 

در هفته بیست و سوم در مقابل هراکلس با یک گل و یک پاس 
گل به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شد. 

»علیرضا« در فصل جاری یکبار به عنوان بازیکن ماه لیگ هلند 
شناخته شد. او امسال تنها در ۹ درصد دقایق بازی اش در لیگ 
هلند، از پست تخصصی اش که وینگر راست باشد، به دور بود؛ 
در نگاه اول شاید نگران کننده بنظر برسد، از این جهت که 
جهانبخش را بازیکنی تک پسته فرض کنیم؛ اما درخشش 
او  علاوه بر وینگر چپ و راست، آمار فوق العاده اش در مرکز 
نشان داده است که بخوبی در پست ده هم می تواند ایفای نقش 
کند! او گل های پرشماری در فصل جاری به ثمر رساند، اما 

شاید گلی که مقابل »زووله« جهانبخش صرفا 
با تکیه بر توانایی شوتزنی و ایفای نقش 
پست ده کاذب به ثمر رساند بیانگر توانایی 

چند وجهی اش باشد. 
نمونه های هنرنمایی او در این فصل واقعا کم 

نیستند؛ اما پاس گل او مقابل »توئنته« گلی بود 
که صرفا بر اساس توانایی های فردی بی شمار او به 

ثمر رسید. برخلاف تصور کلیشه ای و رایج در ویژگی 
سرعت پایین برای وینگرهای قد بلند، علیرضا به خوبی از سرعت 
و قدرت حمل توپ بالایی برخورددار است. او در این پاس گل از 
قدرت حمل توپش استفاده می کند و با به تو زدن، وارد محوطه 
می شود و به دور از هیجانات معمول وینگرهای جوان هنگام، 
به دریبل نقشه تمرین شده محبوب خود یعنی کات بک عمل 

می کند و باز هم زمینه ساز برتری تیمش می شود.

بی شک، تمام چیزی که از یک وینگر ایده آل مدنظر است، 
حمایت از دفاع کناری در توپ گیری، سرعت بالا، سربالا بودن 
و قدرت دریبلینگ بالاست. چیزی که جهانبخش با نهایت 
نبوغ در استفاده از هوش هندسی بالایش در پاس گلی زیبا 
تاییدی  نمایش گذاشت. گلی که مهر  به  مقابل »ویلم«  در 
است بر توانایی درخشش علیرضا در چند پست مختلف. تنها 
عدم تعلل و به کناره نزدن جهانبخش یک دلیل بزرگ برای 
استعداد بالای علیرضا برای ستاره شدن آن هم در سن 24 
سالگی است! او به خوبی دریافته که نگاه به محوطه جریمه در 
درجه اول است؛ همان نگاهی که وینگرهای درجه یک فوتبال 
جهان دارند او »علیرضا جهانبخش« است؛ نماد زندگی 
حرفه ای و سالم برای یک فوتبالیست ایرانی. او مثال 
موفقی است تا به خوبی ثابت شود که برای یک 
زندگی کاری موفق، قبل از هرچیزی به یک 
»زندگی«، »اخلاق« و »تفکر« حرفه ای 

لازم دارید.
او از صفر شروع کرده است؛ حال آقای 
گل لیگ هلند است و زمزمه هایی 
مبنی بر انتقال او به ناپولی و چند تیم 
بزرگ شنیده می شود. او به خوبی می 
باید چکار بکند. علیرضای  داند که 
ایران فکرهای بزرگی در سر دارد. 
اول  سطح  برای  وار  پله  مسیری 

دنیا؛ شاید، پله پله تا توپ طلا...

علی کریمی با مسئولان سپیدرود 
 به توافق نرسید

سرمربی تیم فوتبال سپیدرود رشت در 
برای  باشگاه  این  مالک  با  جلسه ای 
ادامه همکاری به توافق نرسید. پس 
از این اتفاق خواهان تسویه حساب با 
خود و کادرفنی اش شد که مسئولان 

سپیدرود در مواجهه با این درخواست 
ساعته   4۸ فرصت  او  از  کریمی  علی 

خواستند.

هومن افاضلی قصد ادامه همکاری با
 نفت تهران را ندارد

مشکلات مالی باز هم سراغ تیم نفت آمد 
و در نهایت سقوطش به لیگ دسته 
اول قطعی شد. با شرایط به وجود 
آمده، هومن افاضلی که تا پایان فصل 
با نفت قرارداد داشت دیگر قصد ادامه 

همکاری با این باشگاه را ندارد.

مجید جلالی یک سال دیگر با پیکان 
تمدید کرد  

مجید جلالی بعد از مذاکره با مدیران 
ساله  یک  قرارداد  پیکان،  باشگاه 
کرد.  امضا  باشگاه  این  با  جدیدی 
جلالی در هجدهمین دوره لیگ برتر 
برای سومین فصل متوالی هدایت این 

باشگاه را برعهده خواهد داشت.

دور جدید تمرینات تیم ملی فوتبال 
 نوجوانان آغاز شد

فوتبال  تیم  تمرینات  جدید  دور 
برپایی  از  بعد  کشورمان  نوجوانان 
بازی  دو  برگزاری  و  قطر  در  اردو 
دوستانه در این کشور. از روز جمعه 
هفته جاری در آکادمی ملی فوتبال 

از سر گرفته می شود. 

محمدحسین وانشانی

از رشت تا اروپا؛ مسیری برای فوق ستاره شدن

پله پله تا توپ طلا...

مهدی تیموری

% 45.8
 4.3

 42.7
 3.4

تاثیرگذاری مستقیم
روی گل ها

میانگین شوت
در هر بازی

میانگین پاس
در هر بازی

میانگین دریبل
در هر بازی
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خبر

رییس پلیس تهران بزرگ:
سن آسیب پذیری از مواد مخدر به 

شدت کاهش پیدا کرده است

رییس پلیس تهران بزرگ گفت: متاسفانه سن آسیب پذیری از 
حوزه مواد مخدر و آسیب های اخلاقی به شدت کاهش پیدا کرده، 
به طوری که ما در هفته گذشته که طرح دستگیری اراذل و اوباش 
را داشتیم از میان 200 الی 300 نفر از اراذل و اوباش، 70 نفر زیر 
1۸ سال بودند که ما آنها را از قهوه خانه ها و باشگاه های بدنسازی 

جمعشان کردیم. این افراد در آنجا اوباشگری می کردند.
به گزارش دنیای هوادار؛ سردار حسین رحیمی با بیان اینکه از 
همکاری بی شائبه معلمان و مسوولان آموزش و پرورش تقدیر 
می کند، گفت: رفتارهای معلمان مسوولانه است زمانی که با توجه 
به مسائل و آسیب های فراوان فرزندانمان در حوزه امنیت اخلاقی 
و آسیب های اجتماعی تصمیم گرفتیم از بازوان توانمند معلمان 
کمک بگیریم دیدیم مسوولان آموزش و پرورش از ما یک گام 
جلوتر بوده و معلمان نیز از هر دوی ما یعنی پلیس و مسوولان 

آموزش و پرورش جلوتر هستند.
پرورش  و  آموزش  از  ما  امروز  اگر  کرد:  تاکید  رحیمی  سردار 
درخواست همکاری داریم برای این است که وضعیت و اوضاع و 
احوال در این بخش خوب نیست و باید تلاشمان را شروع کنیم و 

نیازمند یک حرکت جهادی در این زمینه هستیم.
سردار رحیمی خاطرنشان کرد: متاسفانه رعایت قوانین و مقررات 
اجتماعی در کشور ما خوب نیست و جوانان به راحتی به دامان 
دشمن می روند. پلیس با توجه به اینکه جایگاه چهارم را در نزد مردم 
داشته و از مقبولیت و مشروعیت بی نظیری در نزد مردم برخوردار 
است، از همین رو تصمیم دارد با توجه به اینکه این اقدامات از وظایف 
ذاتی پلیس نیست اما وظیفه خود می داند که با برنامه ریزی سنگینی 
در راستای کاهش آسیب های اجتماعی قدم برداریم. وظیفه ما در 
اصل برخورد با اشرار، سارقان و قاچاقچیان مواد مخدر است، اما نگاه 

مسوولانه باعث می شود تا در این زمینه نیز فعالیت کنیم.
وی در خصوص حضور نیروهای پلیس در اطراف مدارس نیز گفت: 
اساس کار ما کماکان مانند گذشته ادامه دارد و ما در مقابل تمام 
مدارس به ویژه دبیرستان های دخترانه طرح مراقبت و کنترل و 
حفاظت را چه در زمان ساعت مدرسه و چه پس از آن و در زمان 
تعطیلی مدارس اجرا می کنیم و با همکاری آموزش و پرورش با 

قدرت و قاطعیت بیشتر وارد خواهیم شد.

خبر

رئیس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ:
کاغذ با دلار 3850 تومانی در اختیار 

مطبوعات قرار می گیرد

وزیر ارشاد هم بر اینکه کاغذ جزو اقلام اساسی قرار بگیرد تاکید دارد 
و هم مبلغی برای خرید کاغذ مطبوعات، در نظر گرفته تا کاغذ با 
دلار 3۸50 تومانی در اختیار مطبوعات قرار بگیرد و تفاوت مبلغ با 
نرخ رسمی 4200 تومانی زمانی که از سوی دولت پرداخت شد به 

آنها پرداخت شود.
ابوالفضل روغنی، تولیدکننده کاغذ و عضو اتاق بازرگانی، درباره 
طرح ساماندهی کاغذ مطبوعات گفت: با توجه به نگرانی هایی که 
درباره تاثیر نوسانات نرخ ارز بر قیمت کاغد مورد نیاز مطبوعات 
در بین مسئولان رسانه ای کشور به وجود آمده بود با اقدام خوب 
دکتر سلطانی فر و هماهنگی با سندیکای کاغذ قرار شده است با 

سازماندهی مناسب این نگرانی را از بین ببریم.
 بر این اساس صاحبان نشریات و مدیران روزنامه ها که طی ماه های 
اخیر کاغذ خریداری کرده اند، می توانید مدارک و فاکتورهای خرید 
خود را به شرکت فروشنده کاغذ ارائه کنند تا قیمت مبادله ای کاغذ 

خریداری شان به آنها پرداخت شود.
رئیس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ ادامه داد: وزیر ارشاد هم بر 
اینکه کاغذ جزو اقلام اساسی قرار بگیرد تاکید دارد و هم مبلغی برای 
خرید کاغذ مطبوعات، در نظر گرفته تا کاغذ با دلار 3۸50 تومانی 
در اختیار مطبوعات قرار بگیرد و تفاوت مبلغ با نرخ رسمی 4200 

تومانی زمانی که از سوی دولت پرداخت شد به آنها پرداخت شود.

»هگزا شهر دوشیزگان« روی صحنه می رود

محمد حاتمی نمایش جدید خود را با نام »هگزا شهر دوشیزگان« 
در تماشاخانه دیوار چهارم روی صحنه می برد.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی تماشاخانه دیوار 
چهارم، محمد حاتمی بازیگر و کارگردان تئاتر، نمایش جدید خود 
را با نام »هگزا شهر دوشیزگان« در تماشاخانه دیوار چهارم روی 
صحنه می برد. این نمایش روایت داستان ورود یک مرد به شهری 

است که در آن همه افراد خانم هستند.
»هگزا شهر دوشیزگان« به نویسندگی علیرضا سید و طراحی 
و کارگردانی محمد حاتمی با بازی حسین رفیعی، شیرین بینا، 
مریم بخشی، مبینا طبائی، پانته آ مهدی نیا، پرستو علیزاده، باران 
شادپوری و زهرا فرهانی راد از روز یکشنبه 16 اردیبهشت ماه، 

ساعت 20:30 در تماشاخانه دیوار چهارم روی صحنه رفته است.
در خلاصه داستان این نمایش آمده است: »هگزا شهر دوشیزگان« 
داستان شش زن را روایت می کند که در شهری زندگی و کار 
می کنند که در آنجا مردی وجود ندارد و از قضا پای یک مرد به 

این شهر باز می شود و ماجرا از اینجا آغاز می شود.

در پنجاه و ششمین جلسه شورای اسلامی 
شهر کرج که با دستور اصلی روند انتخاب 
شهردار برگزار شد، هر یک از اعضا ضمن بیان 
نقطه نظرات خود در نطق پیش از دستور، 
به برخی از معضلات مهم شهر کرج اشاره 

کردند.
احد  زارع،  عباس  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
رسولی، فریده بزنی بیرانوند و سارا دشتگرد 
ایراد  به  خویش  دستور  از  پیش  نطق  در 
سخن پرداختند. محور سخنان عباس زارع 
رسیدگی به وضعیت محله سرحدآباد بود و 
نامطلوب حاشیه  نیز وضعیت  رسولی  احد 
نهر دلمبر را موضوع اصلی سخنان خویش 

قرار داد.

فریده بزنی به مناسبت هفته معلم پیگیر 
سرویس دانش آموزان و معلمان مدارس بود و 
سارا دشتگرد نیز طی سخنانی در مقام انتقاد 
از عملکرد شورای شهر در انتخاب شهردار 
کرج بار دیگر از اعضا خواست تا در تعیین 
شاخص های انتخاب شهردار دقت بیشتری 

داشته باشند.
شورا  کار  دستور  آغاز  از  قبل  همچنین 
محمدرضا احمدی نژاد، سرپرست شهرداری 
اقدامات  عملکرد  از  گزارشی  ارائه   به  کرج، 
انجام شده و وضعیت مالی شهرداری کرج 

پرداخت.
طبق گزارش شفاف وی شهرداری کرج، 43 
دارد.  شده  سررسید  بدهی  تومان  میلیارد 

هزبنه حقوق  فقط  است که  در حالی  این 
شهرداری 35 تا 36 میلیارد تومان می باشد 
اما درآمد شهرداری 17 میلیارد تومان است 
که بر اساس گفته احمدی نژاد با ادامه این 
روند ممکن است شهرداری حتی قادر  به 

پرداخت هزینه های جاری نیز نباشند.
شهرداری  باجه  پشت  بدهی  ادامه  در  وی 
کرج را ۹0 میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: 
با توجه به اینکه طی ماه  های ابتدایی سال 

۹7 با عدم تحقق بودجه ۸۹ درصدی روبرو 
شدیم و با توجه به کاهش درآمد نسبت به 
بازه زمانی همین ایام در سال گذشته ممکن 
است مجبور به تعیین  بودجه انقباضی شویم.

پس از ارائه این گزارش، بعضی از اعضا نسبت 
ارائه  به آن واکنش نشان داده و به منظور 
راهکار مناسب برای بهبود شرایط، پیشنهادات 
مطلوبی را برای جلوگیری از ایجاد نا امیدی و 

تنش روانی در شهر ارائه دادند.

بازدید  عضو شورای اسلامی شهر کرج، طی 
از حاشیه نهر دلمبر گزارش کاملی از وضعیت 
بهداشتی و مشکلات زیست محیطی این شهر 

را در صحن علنی شورا ارائه داد.
کمیسیون  رئیس  هوادار؛  دنیای  گزارش  به   
شورای  مالی  منابع  تامین  و  گذاری  سرمایه 
اسلامی شهر کرج ضمن بازدید از منطقه 6 
و حواشی نهر دلمبر نکات مهمی را در مورد 

شرایط این منطقه اعلام کرد.
وی انباشت زباله و دپوی نخاله که منشأ تجمع 
حیوانات موذی در این منطقه شده است را 
مورد نقد قرار داد و با بیان اینکه عدم رسیدگی 
به وضعیت بهداشت این منطقه، علاوه بر ایجاد 
محیطی  زیست  تهدیدات  متعدد،  مشکلات 

است،  کرده  ایجاد  شهروندان  برای  فراوانی 
خواستار رسیدگی به این موضوع شد.

رسولی افزایش معتادان متجاهر در این منطقه 
اظهار  و  دانست  خیزی  جرم  ساز  زمینه  را 
داشت: کاشت بسیاری از درختان خشک هیچ 
توجیه منطقی ندارد و فقط پناهگاهی برای 
معتادان شده است که لازم است اولا به این 
موضع رسیدگی شود که چه کسانی و با چه 
اهدافی این درختان خشک را کاشته اند، ثانیا 
در رسیدگی به وضعیت سرانه سبز این منطقه 

اقدام لازم مبذول شود.
رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و تامین منابع 
ابلاغ  اسلامی شهر کرج ضمن  مالی شورای 
پیام نارضایتی شهروندان این منطقه در سلب 

مسئولیت پیمانکار در شب عید ابراز داشت: 
این اقدام بی موقع پیمانکار در ایام نزدیک به 
تعطیلات عید سبب دغدغه های فراوانی برای 

شهروندان شده است.
وی همچین از مسدود کردن مسیر آب توسط 
پیمانکاران خبر داد و گفت: متاسفانه آنان به 
جای بازگشایی معابر ماندابها را به گنداب بدل 
کرده و به مشکلات زیست محیطی دامن زدند.

در  تصرفات  شهر،  مجاورت  در  سوزی  زباله 
حریم رودخانه دلمبر، تردد معتادان متجاهر 
و تهدیدهای بی دلیل اهالی محل توسط آنان 
و عدم تامین روشنایی شب در معابر از دیگر 
اشاره  آنها  به  رسولی  احد  که  بود  معضلاتی 

داشت.

در صحن پارلمان شهری اعلام شد

»مجید سریزدی« گزینه نهایی 
شهرداری کرج!

پنجاه و ششمین جلسه شورای اسلامی شهر کرج با دستور اصلی 
روند انتخاب شهردار و معرفی نامزدهای شهرداری برگزار شد و طی 
آن هشت نفر از اعضای شورای شهر »مجید حاجی غلام سریزدی« 

را به عنوان گزینه شهردار کرج معرفی کردند.
در شرایطی که هنوز اعضا بر سر تعداد گزینه هایی که قرار است از 
سوی آنها معرفی شود، به نتیجه واحدی نرسیده بودند؛ بعد از قرائت 
23 معیار مهم انتخاب شهردار اعضا به تبادل نظر برای روند انتخاب 

شهردار پرداختند.
در انتهای جلسه حسین محمدی به نیابت از 7 عضو دیگر شورای 
اسلامی شهر »مجید حاجی غلام سریزدی« را به عنوان گزینه 

شهردار کرج معرفی کرد.
عباس زارع، مهدی حاجی قاسمی، اکبر سلیم نژاد، محمدحسین 
خلیلی اردکانی، احد رسولی، حسین محمدی و رحیم خستو 
هشت عضو شورای اسلامی شهر کرج بودند که طی نامه رسمی 
که به هیئت رئیسه تقدیم شد، »مجید حاجی غلام سریزدی« 
را به عنوان گزینه اصلی خود جهت تصدی سمت شهردار کرج 

معرفی کردند.
بر اساس تبادل نظری که بین اعضای شورای شهر صورت گرفت، 
را  آتی گزینه های خود  روز  نیز طی چند  اعضا  مقرر شد سایر 
معرفی کنند و نهایتا جلسه آینده در صحن علنی نامزدهای تصدی 

شهرداری کرج معرفی شود.

مرکز ماهر اعلام کرد؛
شیوع باج افزار »سم سم« در کشور

مرکز مدیریت امداد و هماهنگی عملیات رخدادهای رایانه ای نسبت 
به شیوع باج افزار »سم سم« در کشور که سیستم کامپیوتری مراکز 
بهداشتی، مدارس و بیمارستانها را مورد هدف قرار می دهد، هشدار 

داد.
کرد:  اعلام   »SamSam« افزار باج  اعلام شیوع  با  ماهر  مرکز 
مشاهده و رصد فضای سایبری در روزهای اخیر از افزایش فعالیت  
این باج افزار   خبر می دهد. هر چند شروع فعالیت آن در ماههای 
فوریه، مارس و آوریل 2016 گزارش شده اما فعالیت جدید این باج 

افزار در ماههای اخیر مجدداً از سر گرفته شده است.
این باج افزار که اهداف خود را با دقت انتخاب می کند، عموماً مراکز 
بهداشتی، مدارس و بیمارستان ها را مورد هدف قرار می دهد و از 
طریق آسیب پذیری های شناخته شده در سیستم عامل و شکستن 
کلمات عبور ضعیف در سرویس ریموت دسکتاپ ، اقدام به حمله 

می کند.
باج افزارها، پس از نفوذ  به سیستم قربانی، به سرعت از طریق 
رمزگذاری  باعث  شبکه  در  شده  گذاشته  اشتراک  به  درایوهای 

اطلاعات سایر سیستم های موجود در شبکه می شوند.
مرکز ماهر به مدیران و راهبران شبکه توصیه اکید کرده که پس از 
بروزرسانی سیستم عامل و نصب آخرین وصله های امنیتی، نسبت 
به امن سازی سرویس های موجود در شبکه خصوصاً RDP اقدام 

کرده و حتماً از پشتیبان گیری منظم داده ها اطمینان حاصل کنند.

خبر

با  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه  ششمین  پنجاه 
حضورسرپرست شهرداری کرج و با موضوع انتخاب شهردار 

برگزار شد.

پنجاه و ششمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر کرج در 
حالی برگزار شد که انتخابِ شهردار به عنوان موضوع اصلی و 
مورد بحث اعضای شورای شهر بود. در نطق پیش از دستور 
برخی اعضا رسیدگی و ارایه خدمات به محله سرحد آباد، 
نهر دلمبر و تجلیل از معلمان و فرهنگیان مطرح شد و پس 
از حضور سرپرست شهرداری کرج مباحثی نظیر رفعِ موانع 
اقتصادی و کمک به درآمدزایی شهرداری مورد بررسی قرار 

گرفت.

هزینه های جاری شهرداری دو برابر درآمدها
در  عمرانی  عملکرد  ارائه  کرج ضمن  سرپرست شهرداری 
دوران تصدی گری خویش به تشریح معضلات اقتصادی در 
شهرداری کرج پرداخت و گفت: هزینه های جاری شهرداری 

تقریبا دو برابر درآمدها است.
محمدرضا احمدی نژاد، گفت: با توجه به کمبود اعتبارات 
شهرداری در بخش درآمدی، تعریف درآمد های پایدار برای 
شهرداری امری ضروری است و کاهش هزینه های جاری نیز 

در دستور کار شهرداری قرار گرفته است.

خارج شدن از بحران مالی غیر ممکن نیست
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج 
ضمن قدردانی از گزارش عملکرد شفاف سرپرست شهرداری، 
عنوان کرد: با توجه به پتانسیل  بالای کرج، خارج شدن از 

بحران مالی موجود غیر ممکن نیست.
به  پنجاه و ششم شورای اسلامی شهر کرج  ادامه جلسه 
موضوع انتخاب شهردار اختصاص یافت و عباس زارع اولین 
عضوی بود که در خصوص جزییات انتخابِ شهردار به ایراد 
سخن پرداخت. این عضو شورا، معرفی، بررسی و انتخاب را 
از جمله فیلترهایی دانست که برای شهردار شدن باید از آن 

ها عبور کرد.

انتخاب شهردار در اتاق شیشه ای
رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: هر فردی که معرفی می شود باید در »اتاق شیشه ای« 
راهکارهای عبور از موانع اقتصادی را ارائه دهد و پاسخگوی 

چالش های پیش رو باشد.
عباس زارع با تاکید بر اینکه در انتخاب شهردار باید شانِ شهر 
مد نظر قرار گیرد، عنوان کرد: شخصی شایسته نشستن بر 
صندلی شهرداری است که شورا را متقاعد کند توان مدیریت 

شهری مانند کرج را دارد.

انتخاب شهردار سبک شمرده نشود
عضو شورای اسلامی شهر کرج در خصوص انتخاب شهردار 
گفت: انتخاب شهردار برای کلانشهری که جزو پنج شهر اول 

کشور به شمار می رود نباید سبک شمرده شود.
فرج الله ایلیات افزود: دغدغه اصلی شهرداری مشکلات مالی  
اقتصادی است و شایسته است شهرداری انتخاب شود که 

برنامه ای جامع برای رفع این دغدغه ها داشته باشد.
ایلیات تصریح کرد: با همدلی، رفاقت و گفتمان که شعار 
شورای پنجم است می شود انتخاب شایسته ای برای اداره 
شهر داشت و رفع مشکلات اقتصادی باید در راس معیارهای 
انتخاب شهردار باشد. وی تاکید کرد: نگاه شورا به انتخاب 

شهردار باید بر اساس سنجش توانِ مدیریتی افراد باشد.

در انتخاب شهردار دیدگاه تمام اعضا دیده شود
 رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شهر کرج دیگر عضوی بود که در خصوص انتخاب شهردار 
موضوعاتی را مطرح کرد و بیش از همه به این موضوع تاکید 
کرد که در انتخاب شهردار باید دیدگاه تمام اعضای شورا مورد 
بررسی قرار گیرد. سارا دشتگرد اضافه کرد: اتحادِ اعضای شورا 

نقش مهمی در انتخاب شهرداری شایسته دارد.

انتخاب شهردار بر اساس سنجش توانمندی ها
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج در ادامه 
جلسه با اشاره به اینکه انتخاب شهردار باید بر اساس سنجش 

توانمندی ها صورت گیرد، اظهار داشت: توان درآمدزایی از 
موضوعاتی است که در بررسی توانمندی شهردار باید ملاک 

قرار گیرد.
سرمایه گذاران  با  تعامل  کرد:  خاطرنشان  نژاد  سلیم  اکبر 
می تواند راهکاری مناسب برای توسعه توانمندی های مدیریت 

شهری در موضوع درآمدزایی باشد.

»تفاهم« و »نگاه مشترک« مهمترین اصل در انتخاب 
شهردار

نایب رئیس شورای شهر کرج نگاهی واحد به موضوع انتخاب 
شهردار داشت و در این زمینه گفت: »تفاهم و نگاه مشترک« 
مهمترین اصلی است که در انتخاب شهردار باید به آن توجه شود.

منصور وحیدی انتخاب فردی شایسته و پاکدست را لازمه 
دست یابی به اهداف  و سیاست های شورای شهر خواند 
و یادآور شد: نباید این موضوع را از خاطر ببریم که تحقق 
مطالبات مردم از مهم ترین سیاست های شورای پنجم است.

سریزدی گزینه ای که مطرح شد
پنجاه و ششمین جلسه رسمی شورای شهر کرج تنها به 
بررسی چگونگی انتخاب شهردار ختم نشد و برخی از اعضا به 
صورت مشترک »مجید حاجی غلام سریزدی« را به عنوان 
بردند. رحیم  نام  برای تصدی شهرداری کرج  گزینه خود 
خستو، محمد حسین خلیلی اردکانی، احد رسولی، عباس 
زارع، حسین محمدی، مهدی حاجی قاسمی، اکبر سلیم نژاد 
هشت عضوی بودند که مجید سریزدی را برای شهرداری 

کرج معرفی کردند.

چه کسی شهردار خواهد شد؛

»سریزدی« اولین اسمی که مطرح شد

سازمان نظارت بر اینترنت روسیه که نزدیک 
به یک ماه پیش پیام رسان تلگرام را فیلتر 
اپلیکیشن های  فیلترینگ  به  حالا  کرد، 

فیلترشکن روی آورده است.
تقریبا یک ماه پیش بود که سازمان رگولاتوری 
تحویل  با  روسیه  در  اینترنت  بر  نظارت  و 
لایحه ای به دادگاه عالی مسکو، حکم فیلترینگ 
و مسدودسازی پیام رسان تلگرام را در صورت 

عدم همکاری با این کشور، اعلام کرد.
دولت روسیه بارها به بهانه استفاده نادرست 

کاربران و همچنین رد و بدل شدن پیام های 
تروریست های داعش در پلت فرم پیام رسان 
تلگرام، این اپلیکیشن را در کشورش مسدود 
تلگرام  از  بارها  و فیلتر کرد. چراکه روسیه 
درخواست کرده بود که سرورهایش را به این 

کشور منتقل کند.
دولت این کشور پس از عدم همکاری این 
را  آن  انتقال سرورهایش،  پیام رسان جهت 
به پرداخت جریمه های هنگفت و سنگین 
و همچنین مسدودسازی آن در این کشور 

برای  را  تلگرام  بتواند  تا  پهناور تهدید کرد 
از  پس  اما  کند.  متقاعد  خود  با  همکاری 
آنکه تلگرام  خواست روسیه برای همکاری 
با این کشور را رد کرد، حکم فیلترینگ این 

پیام رسان آبی رنگ صادر شد. 
حالا به نظر می رسد دولت روسیه در اقدام 
بعدی خود در راستای مسدودسازی و قطع 
فیلترینگ  به  تلگرام،  به  مردم  دسترسی 
فیلترشکن ها و اپلیکیشن های وی. پی. ان که 

فیلترینگ را دور می زنند، روی آورده است.

گام بعدی روسیه؛ فیلترینگ فیلترشکن ها!

بر اساس گزارش مالی سرپرست شهرداری کرج

صدای پای بحران
 می آید

خبر

تقابل طیف 8 به 5 شورای شهر کرج ادامه دارد
حمایت 5 نفری از احمدی نژاد در 
مقابل سریزدی در انتخاب شهردار

بعد از معرفی نام یکی از کاندیداهای اصلی تصدی شهرداری کرج 
در پنجاه و ششمین جلسه شورای اسلامی شهر کرج، بازار گمانه 

زنی ها در مورد انتخاب شهردار داغ تر شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ در شرایطی که »مجید سریزدی« به 
عنوان گزینه طیف هشت نفره در پنجاه و ششمین جلسه شورای 
اسلامی شهر معرفی شد، بر اساس شواهد در نقطه مقابل آن 
»محمد رضا احمدی نژاد«، سرپرست کنونی شهرداری کرج، به 
عنوان کاندید احتمالی از سوی طیف 5 نفره به شورای شهر 

معرفی خواهد شد.
»علی  نام  گذشته  روزهای  طی  که  است  شرایطی  در  این 
ترکاشوند« از سوی اکثریت طیف 5 نفره به گوش می رسید، 
اما  گویا در این تقابل که به شکست منجر می شد، کنار گذاشته 

شده است.
ظاهرا طیف 5 نفره با توجه به احتمال شکست، روی گزینه 
که  سرمایه گذاری  نکرده اند،  گذاری  سرمایه  قوی  و  احتمالی 

مشخص نیست اصلا به نتیجه برسد.
بنا بر شنیده ها  نام عباس زارع نیز به عنوان گزینه احتمالی 
جانشین مجید سریزدی مورد نظر بعضی از اعضای شورای شهر 

برای تصدی شهرداری کرج می باشد.

افزوده شدن استیکر و مکالمه 
تصویری گروهی به واتس اپ 

مکالمه  قابلیت  به  زودی  به  اپ  واتس  پیام رسان  اپلیکیشن 
تصویری گروهی و افزودن استیکر مجهز خواهد شد.

شرکت فیس بوک در جریان کنفرانس توسعه دهندگان F8 که 
در کالیفرنیای ایالات متحده آمریکا برگزار شد، علاوه بر معرفی 
ویژگی های جدید در این شبکه اجتماعی، درباره قابلیت هایی که 
قرار است به شرکت های زیرمجموعه خود یعنی اینستاگرام و 

واتس اپ اضافه شود، نیز سخن گفت.
طبق این اعلام، قابلیت مکالمه تصویری گروهی در آینده ای 
شد.  خواهد  اضافه  اپ  واتس  پیام رسان  اپلیکیشن  به  نزدیک 
هم اکنون این قابلیت تنها در چت های خصوصی و دو نفره واتس 
اپ قابل اجراست و کاربران بسیاری منتظر ارائه و انتشار این 
قابلیت به صورت گروهی بودند و حالا این خبر می تواند خبر 

خوشایندی برای آن ها باشد.
این قابلیت به کاربران واتس اپ اجازه می دهد تا با دوستان 
بر  کنند.  مکالمه  گروهی  به صورت  خود  خانواده  اعضای  و 
مکالمه  امکان  اپ،  واتس  آزمایشی  اجرای  و  نمایش  اساس 
و استفاده هم زمان چهار کاربر در قابلیت مکالمه تصویری 

گروهی وجود دارد.
هنوز به طور رسمی جزئیات و اطلاعات دقیق تری از این قابلیت 
منتشر نشده است. همچنین واتس اپ می خواهد استیکرهای 
نظر  تا  بیفزاید  پیام رسان خود  پلت فرم  به  را  و جذابی  جالب 

بسیاری از کاربران این پیام رسان سبزرنگ را جلب کند.

احد رسولی:

حاشیه نهر دلمبر مأمن امنی برای معتادان شده است


